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Pro Westend ry 24.2.2025      
 
 
 
TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2024 
 
Pro Westend ry:n jäsenmäärä ja taloudellinen tilanne 
 
Yhdistyksen jäsenmäärä oli vuoden 2024 lopussa 117 jäsentä (137/2023; 98/2022;100/2021;161/ 
2020; 160/2019;192/2018;233/2017;233/2016; 200/2015; 225/2014; 133/2013; 313/2012; 
315/2011). Jäsenmaksu oli 25 €/hlö/v 
Tilinpäätös osoitti 1 102,84 € alijäämää ja taseen loppusumma oli 19157,07 €.  
Westendin kehittämisrahastossa oli 10 471,73 €, joita voidaan käyttää vuosikokouksen päätösten 
mukaisesti. 
 
 
Pro Westend ry:n hallitus   
 
Raija Piitulainen, puheenjohtaja 
Tarja Larmasuo, sihteeri (2.kausi) 
Heidi Sipilä, rahastonhoitaja (1.kausi) 
Marjo Rintala-Järvinen (1.kausi) 
Elisabet Meurman (2.kausi) 
Eija Niinimäki (1.kausi) 
 
 
Toiminnantarkastajana on Kirsi Hurme. 
 
Kokoukset 
 
Hallitus kokoontui toimintavuoden aikana 4 kertaa. 
Lisäksi vuoden aikana pidettiin sääntömääräinen vuosikokous 24.4.2024 Westendinpuiston 
koululla. 
 
 
Jäsenyys liitoissa ja toimikunnissa 
 
Yhdistys kuuluu Espoon kaupunginosayhdistysten liittoon EKYL.  
 
 
 
 
Pro Westend ry:n toimintasuunnitelman toteuttaminen 
 
 
KAAVOITUS JA YMPÄRISTÖ 
 
Yleiskaava 2060 
Osallistuimme Tapiolan Killan järjestämään Suur-Tapiolan asukasyhdistysten ja Espoon 
valtuutettujen yleiskaavakeskusteluun 14.3.2024. 
 
Espoon yleiskaava 2060 Suur-Tapiolan asukastilaisuus oli 11.6., johon myös osallistuimme. 
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Tapiolan Kilta järjesti Tapiolan suuralueen yhdistysten tapaamisen 6.8.2024. Teimme Westendin 
alueesta oman kannanoton Espoon kaupungille Suur-Tapiolan yhteiseen kannanottoon. 
 
Osana yleiskaavan asukasvuorovaikutusta järjesti Espoon kaupunki asukasyhdistyksille oman 
keskustelutilaisuuden 15.8.2024, johon Pro Westendin edustajat osallistuivat. 
. 
Lisäksi Pro Westend laati Länsiväylään mielipidesivulle yleiskaavasta kannanoton, joka julkaistiin 
26.6.2024.  
 
 
Tvijälp ulkoilusaari 
 
Tvijälp on tulevassa yleiskaavassa suunniteltu muutettavaksi virkistysalueesta 
asuinrakentamiseen. Elinkeino- ja kilpailujaosto myönsi kesäkuussa 2024 Aalto Development 
Oy:lle saaresta suunnitteluvarauksen tarkempien jatkosuunnitelmien ja kustannusarvioiden 
laatimiseen. Kannustimme mahdollisimman montaa westendiläistä antamaan kaupungille 
kannanottonsa, että Tvijälp säilyisi tulevaisuudessakin vain virkistyskäytössä. Myös yhdistys antoi 
saman kannanoton ja lisäksi asia nostettiin esiin Tapiolan Killan kanssa laaditussa Suur-Tapiolan 
alueen Yleiskaava 2060 kannanotossa. 
 
Yhdistyksen hallituksen jäsenet tutustuivat 5.8.2024 Tvijälpin saareen sen pitkäaikaisen käyttäjän 
Jukka Matulan opastuksella.  
 
DNA:n matkaviestintätukiasema 
 
DNA haki poikkeuspäätöstä rakentaa matkaviestintätukiasema Westendinpuistoon, joka on 
asemakaavassa osoitettu puistoalueeksi. Yhdistys ja 65 Westendin asukasta toimitti kirjallisen 
muistutuksen kaupungille estääkseen tukiaseman rakentamisen. 
 
Länsiväylän meluesteet 
 
Westendin kohdalla Länsiväylän varrella ovat meluesteet todella huonossa kunnossa. 
Pyynnöstämme asiaa tullaan käsittelemään kaupungin katujen suunnittelun melu -työryhmässä. 
Olimme asiasta yhteydessä myös Länsiväylästä vastaavaan ELY-keskukseen.   
 
 
 
YHTEISTYÖ / OSALLISTUMINEN 
 
Westendin bussiterminaali 
Tapasimme 12.2.2024 Mikko Kaartisen, Urbanizator Oy ja Markku Kemppaisen, JM Suomi Oy, ja 
kuuntelimme heidän ajatuksiaan Westendin bussiterminaalin ympäristön tulevaisuudesta. 
 
 
Westendin viheralueiden hoito 
Kaupunkitekniikan keskus/Espoon eteläisen alueen viherkunnossapidon päällikköön Pyry 
Melanderiin on pidetty yhteyttä Westendin viheralueiden hoidosta. 
 
 
Westendinpuiston koulu 
Kävimme 9.9.2024 Westendinpuiston koululla kertomassa oppilaille Westendin historiasta ja 
asukasyhdistyksen toiminnasta koulun kutsumana. 
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Onnittelutervehdys uudelle presidentille 
Westendiläiselle Alexander Stubbille, uudelle presidentillemme, Pro Westend ry. vei onnittelukukat 
kaikkien westendiläisten puolesta. 
 
Onnittelutervehdys Haukilahden Seuralle 
Osallistuimme Haukilahden Seuran 60-vuotisjuhlaan ja veimme asukasyhdistykseltä 
kukkatervehdyksen.  
 
Westendin leikkipuisto 
Pro Westend lahjoitti Westendin leikkipuistoon uusia leluja rikkoutuneiden tilalle. 
 
Kaupunginjohtajan läksiäiset 
Kaupunginjohtaja Jukka Mäkelä on kutsunut joka vuosi Espoon kaupunginosayhdistysten 
puheenjohtajat kahville luokseen.Tällä kertaa 7.11.2024 oli kyse hänen läksiäiskahveista, johon 
osallistuimme. 
 
Yhteydenpito poliitikkoihin 
 
Meri Löyttyniemi: Meluesteet, valokuidut 
Carin Cederlöf: Tvijälp 
Hannu Järvinen: Tvijälp 
Henna Partanen: Tvijälp 
Henna Kajava: Tvijälp 
 
 
 
Stipendit 
 
Koulujen päättyessä jaettiin perinteisesti kahdelle alakoulunsa päättäneelle kuudesluokkalaiselle 
Westendinpuiston koululaiselle Pro Westendin stipendit 50 €:n stipendi molemmille. 
 
 
 
TIEDOTTAMINEN 
 
Westendin Kyläkirje jaettiin suomen- ja ruotsinkielisenä 4-sivuisena. Se ilmestyi vuoden aikana 2 
kertaa, huhtikuussa ja lokakuussa. Sähköisiä tiedotteita lähetettiin 8 kertaa niille yhdistyksen 
jäsenmaksun suorittaneille, jotka olivat antaneet sähköpostiosoitteen. 
Käytimme Haukilahti-Westend asukkaat –facebook-ryhmää tiedon jaossa. Tavoitamme tässä 
facebook-ryhmässä westendiläisiä, jotka eivät vielä ole yhdistyksemme jäseniä. 
  
Yhdistyksen kotisivut ovat olleet aktiivisena tiedotusvälineenä. Jäsenistö voi pitää yhteyttä 
yhdistyksen hallitukseen sähköpostiosoitteella posti@prowestend.fi. Sivusto toimii niin kutsu-, 
tiedotus- kuin arkistointivälineenä. 
 
 
 


